
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

               Humán Bizottsága 

 

6/2023. HB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  A Humán Bizottság 2023. június 22-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Jónás Róbert, Jugovics Józsefné és Péter Dániel 

bizottsági tagok 

 

Távol voltak: Babai János, Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 9 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. (1 fő 

bizottsági tagsági pozíció 2023. április 18-a óta betöltetlen.)  

 

Javasolta, hogy a meghívóban jelzett  napirendi pontokat tárgyalják, a testületi előterjesztések közül 

pedig csak a bizottság hatáskörébe tartozókat (Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, A 2023. 

évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet – módosítása, Az Oroszlányi 

Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében 

tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról, Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért 

Közalapítvány 2022. évi működéséről, A 2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok 

számának meghatározása, Testvérvárosi megállapodás megkötése a franciaországi Yerres városával, 

Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések) 
 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, fenti javaslat alapján szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

82/2023. (VI. 22.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. június 22-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés 

1. A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

3. A Képviselő-testület 2023. június 27-ei zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

83/2023. (VI. 22.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása 
 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

84/2023. (VI. 22.) határozata 

„A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2023. évi költségvetés - 3/2023. (II.17.) önkormányzati rendelet - 

módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
 

 

Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

85/2023. (VI. 22.) határozata 

 „Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának 

helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2022. évi működéséről 

 

Nagyné Batin Erika kuratóriumi elnök elmondta, alapítványuk rendkívül kis szervezet, önálló 

bevétellel nem rendelkezik, úgyhogy teljes egészében a pályázati forrásokra, illetve a támogatókra 

vannak utalva. Nagy örömükre az egyik helyi ipari parki cég jelentős összegű támogatást adott az 

alapítványnak, így még több programot tudtak a gyerekeknek szervezni. Megköszönte, hogy évek óta 

az önkormányzat a társadalmi célú pályázaton keresztül támogatja az alapítványt. Több konferenciát, 

szakmai napot tudtak szervezni, ezek hiánypótló rendezvények. Ősszel a pályázati támogatásnak 

köszönhetően egy 1 hetes esélyegyenlőségi hét szervezésébe kezdenek, és bíznak benne, hogy sikerül 

az egész várost valamilyen szinten érzékenyíteni. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

86/2023. (VI. 22.) határozata 

a „Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2022. évi működéséről” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2022. évi 

működéséről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

A 2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása 

 

Benyiczki Ágota intézményvezető jelezte, az óvodába jelentkezők száma annyi volt, amennyi helyük 

van, tehát minden gyermeket el tudtak volna helyezni a maximális keret átlépése nélkül. De a 

Malomsori Óvodába és a Táncsics Óvodába magasabb volt a jelentkezők száma, ott 26 fős csoportokat 

kell indítaniuk, míg a Brunszvik Óvodában 21 fős csoportokat indítanak.  

Nagyon magas az SNI-s gyerekek száma a jelentkezők között is. Minden egyes helyzetet külön 

megvizsgáltak és ez alapján kérték a maximális létszám átlépését az előterjesztésben szereplő 

csoportokban. 
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Nagyné Batin Erika intézményvezető hozzátette, a Benedek Elek EGYMI-ben is van két speciális 

óvodai csoport, de egyre több a 4-5 féle diagnózissal rendelkező gyermek. Intézményükben már 

túllépték a maximális létszámot, nem fognak tudni helyet biztosítani ezeknek a gyerekeknek. Ez 

komoly probléma lesz, a megoldásán közösen kell gondolkodniuk. 

 

Benyiczki Ágota intézményvezető elmondta, integrálást írnak ezeknek a gyerekeknek elő, amit nem 

biztos, hogy bírni fognak ezek a gyerekek, de év közben nem lesz lehetőség átkerülni a Benedekbe.  

 

Nagyné Batin Erika intézményvezető jelezte, az autizmussal pszichésen érintett gyerekek száma 

folyamatosan növekszik, ezt folyamatosan jelzik magasabb szinten. 

A Benedek Iskolában minden fejlesztő helyiség, tanári szoba, könyvtár megszüntetésre került, mind 

tanterem lett. Csak a tornaterem fölé tudnak bővíteni. Statikai terveket készíttetnek rá. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

87/2023. (VI. 22.) határozata 

„A 2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának meghatározása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2023/2024. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának 

meghatározása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Testvérvárosi megállapodás megkötése a franciaországi Yerres városával 

 

Székely Antal elnök röviden ismertette az előterjesztést. Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem 

volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

88/2023. (VI. 22.) határozata 

 a „Testvérvárosi megállapodás megkötése a franciaországi Yerres városával” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Testvérvárosi megállapodás megkötése a franciaországi Yerres városával” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

15 óra 22 perckor Babai János bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 5 fő. 
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Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Székely Antal elnök jelezte, nehezen tudná elfogadni az előterjesztést, számára meglepő 

megállapítások szerepelnek benne. Több olyan elem van (pl. átigazolási díjak, edzők létszáma, 

képzése, utánpótlási tornák, orvosi költségek, egyebek), amelyek nagyon kevés információt adnak 

arról, hogy ez az 1,5 M Ft mire lesz elég. 

 

Mészáros István, az OUFC elnök elmondta, tudomása szerint a 1,5 M Ft havi 6 hónapra decemberig 

van megigényelve. Ebből 635 E Ft a Bozsik úr tiszteletdíja lenne, és havi szinten 20 alkalommal 1-1,5 

órás edzéstartás 40 E Ft/alkalom, amit beterveztek az előterjesztésbe. 

 

Székely Antal elnök jelezte, pont ez az egyik problémája, ugyanis az előterjesztésben az szerepel, 

hogy az összeg nagysága függ a megtartott edzések számától. Ez mit jelent? 

 

Mészáros István OUFC elnök elmondta, havi 20 alkalommal akarják az edzést megtartani, annak van 

ez a 800 E Ft-os díja. 

Péter Dániel bizottsági tag kérdésére – Mit jelent a Coerver edzés? – elmondta, ez egy Hollandiából 

származó technikai fejlesztő edzésfajta. 

 

Schäffer Attila edző hozzátette, a lényege, hogy minél több labdaérintést kapjon a kis játékos, hogy 

tovább tudjon fejlődni. A Puskás Akadémiával való kapcsolattartás, illetve megállapodás egyik 

szegmense volt, hogy olyan játékosokat kapjon az akadémia, akik már képzettebbek. A 

megállapodásban szerepel, hogy fejlődjenek a gyerekek. 

 

Székely Antal elnök megismételte, nem érti, mit jelent az, hogy az összeg nagysága függ a megtartott 

edzések számától. Nincs állandó edző, aki ezt csinálja? Be van tervezve, hogy havi 20 alkalom? 

 

Schäffer Attila edző elmondta, ez be van tervezve. A 20 edzést meg kell tartani. 

 

Székely Antal elnök elmondta, szerepel ilyen tétel, hogy utánpótlás játékosok átigazolási díja. 

Véleménye szerint ez a 1,5 M Ft-ba nem fér bele. 

 

Schäffer Attila edző elmondta, Oroszlány körzetközpont, és ha pl. Kecskédről szeretnének igazolni 

egy játékost, akkor ki kell érte fizetni az átigazolás díját. 

 

Székely Antal elnök megismételte, 1,5 M Ft havi átutalásáról van szó. A szakmai vezető díja és az 

edzések díja kimeríti a 1,5 M Ft-ot. A következő hónapban újabb igénnyel jön az OSZE? 

 

Schäffer Attila edző elmondta, a társasági adót fel lehet használni az összes többi tételre.  

 

Székely Antal elnök felhívta a figyelmet arra, a képviselő-testület abban tud dönteni, ami le van írva. 

Véleménye szerint a Bozsik Péter úr által leadott költségvetés-tervezet nem költségvetés. 

Felsorolnak egy csomó tételt, ami nem fér bele a 1,5 M Ft-ba. Így nagyon nehéz lesz elszámolni, vagy 

nagyon könnyű, mert mindent bele lehet zsúfolni. Nem látja a mögöttes szándékot, csak abból tud 

kiindulni, ami le van írva. A képviselő-testületnek tudnia kell, hogy a 1,5 M Ft-ot mire fogja költeni az 

egyesület. 

 

Péter Dániel bizottsági tag megjegyezte, havi 500 E Ft-ért komolyabb költségvetés-tervezetet tett 

volna le az asztalra. 

 

Schäffer Attila edző elmondta, érdekes helyzet van, ugyanis Bozsik Péter úrnak nincs szerződése, így 

nem lát bele az OSZE költségvetésébe. Van lehetőségük a tao-ra és ha van egy olyan szakmai vezető, 

egy olyan szakmai stáb, akkor nem kell az önkormányzat támogatása. A múlt egyik óriási hibája, hogy 

ezeket a lehetőséget nem aknázta ki az egyesület. 
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Székely Antal elnök elmondta, az volt a tapasztalta, hogy az OSZE minden évben kapott 18 M Ft-ot, 

úgy, hogy a képviselő-testület általában még ősszel eldöntötte, hogy a következő évben az egyesület 

ezt a támogatást megkapja. Az OSZE soha nem tudott rendesen elszámolni vele. Megint nem látja, 

hogy hogy van ez összerakva. 

Azt, hogy támogatni kell az egyesületet, nem vonja kétségbe senki, de ehhez kellene egy költségvetés-

tervezet. 

 

Jugovics Józsefné bizottsági tag javasolta, kérjék meg Bozsik urat, hogy a képviselő-testületi ülésig 

módosítsa, korrigálja a költségvetés-tervezetet. 

 

Péter Dániel bizottsági tag elmondta, a költségvetés-tervezetről az árajánlat jut eszébe. Bozsik Péter 

árajánlatot adott le, ennek részletesebbnek kellene lennie. 

 

Jugovics Józsefné bizottsági tag véleménye szerint valamit muszáj tenni, ugyanis az OSZE rengeteg 

gyereknek biztosít sportolási lehetőséget. 

 

Mészáros István OUFC elnök elmondta, két éve vette át az egyesületet, akkor -19 E Ft volt a 

számlájukon. Jelenleg 2 évre biztosította az egyesület működését. 158 utánpótlás labdarúgó van, akik 

járnak edzésre. Jelen pillanatban is biztosítva van a gyerekeknek a fejlődése, előmenetele, és mivel 

körzetközpont Oroszlány, alapfeltétel, hogy szakképzett edzők legyenek. Minden edző szakképzett. 

A tao-nál csak azoknak a tételeknek lehet megfelelni, azokra lehet pályáztatni, amelyik meg van 

határozva (bérek, útiköltség, bérleti díjak, sporteszközök, covid elleni tételek). A külön edzéseket is 

bele lehetne tenni, de akkor máshonnan kell elvenni a forrást, mert meg van határozva, hogy 

csapatonként mennyi pénzt lehet igényelni, amit a cégektől kell majd megszerezni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen szavazattal és 3 

tartózkodással nem fogadta el az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

89/2023. (VI. 22.) határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így 15 óra 49 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta és zárt 

ülést rendelt el. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


